
Geachte	voorzitter,	
	
Bijgaand	ontvangt	u	het		verzoek	van	de	fractie	van	de	Partij	Voor	de	Vrijheid	(PVV)	voor	een	
interpellatie	debat	op	woensdag	13	juli	2022.	
	
Onderwerp:	Aankoop	stikstof	ruimte	in	de	Noordoostpolder/	aanmeldcentrum	voor	asielzoekers.	
	
Vragen:	

1. Wanneer	zijn	de	gesprekken	over	de	aankoop	van	deze	stikstofruimte	met	het	Rijk	begonnen	
en	hoeveel	gesprekken	hebben	hierover	plaatsgevonden?	En	wanneer	kan	Provinciale	Staten	
beslissen	over	de	aankoop	vanuit	haar	budgetrecht?	

2. Was	Gedeputeerde	Staten	al	eerder	op	de	hoogte	van	de	gesprekken	tussen	Rijk,	Centraal	
Orgaan	opvang	asielzoekers	(COA)	en	de	betrokken	ondernemer	over	het	voornemen	om	op	
deze	locatie	een	aanmeldcentrum	voor	asielzoekers	te	realiseren?	En	zo	ja,	sinds	wanneer	
was	dit	en	waarom	is	er	weer	niet	besloten	om	Provinciale	Staten	hierover	eerder	te	
informeren?	

3. Snapt	Gedeputeerde	Staten	wel	dat	de	voorgenomen	vestiging	van	een	aanmeldcentrum	
voor	asielzoekers	voor	veel	commotie	zorgt?	En	zo	ja,	waarom	is	er	naar	de	inwoners	van	
Flevoland,	en	Noordoostpolder	in	het	bijzonder,	niet	eerder	open	kaart	gespeeld	over	dit	
voornemen?	Het	lijkt	nu	wel	een	dief	in	de	nacht	actie	waarbij	inwoners	worden	overvallen	
of	ziet	de	PVV	dit	verkeerd?	En	waarom	deelt	Gedeputeerde	Staten	deze	mening	wel	of	niet?	

	
C.A.	Jansen	
Partij	Voor	de	Vrijheid	(PVV)	


